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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  31/05/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό  Εθνικής Άμυνας 

              

 

ΘΕΜΑ: «Αγορά αμερικανικών μη επανδρωμένων αεροσκαφών αντί 

ανάπτυξης ελληνικού προγράμματος παραγωγής» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με το από 30/05/2022 δημοσίευμα1 της ιστοσελίδας militaire.gr 

το ΓΕΕΘΑ εισηγείται την αγορά τριών μη επανδρωμένων αεροσκαφών 

MQ-9,  το κόστος της οποίας υπολογίζεται περίπου στα 320 εκατομμύρια 

δολάρια. 

 

Αλγεινή εντύπωση ωστόσο προκαλεί το γεγονός ότι η κατά την 

«προτεραιοποίηση προγραμμάτων» που έγινε Φεβρουάριο 2022 το 

συγκεκριμένο πρόγραμμα δεν τύγχανε να είναι από αυτά που 

χαρακτηρίζονται ως εξαιρετικά επείγοντα ή υψίστης σημασίας.  

  

Εν προκειμένω η Κυβέρνηση, μέσω του αρμόδιου Υπουργείου, 

ετοιμάζεται να δαπανήσει ένα χρηματικό ποσό για την αγορά των μη 

επανδρωμένων αεροσκαφών τύπου «MQ-9» από τις Η.Π.Α, το  οποίο θα 

μπορούσε να χρησιμοποιήσει ή να επενδύσει στην ΕΑΒ και στα ελληνικά 

πανεπιστήμια, προκειμένου να παράγονται ελληνικά μη επανδρωμένα 

αεροσκάφη. 

 

 
1 https://www.militaire.gr/to-geetha-eisigeitai-agora-3-amerikanikon-uav-me-kostos-390 
ekatommyria-ti-kanoyme-me-to-1-3-ayton-ton-chrimaton/  

https://www.militaire.gr/to-geetha-eisigeitai-agora-3-amerikanikon-uav-me-kostos-390%20ekatommyria-ti-kanoyme-me-to-1-3-ayton-ton-chrimaton/
https://www.militaire.gr/to-geetha-eisigeitai-agora-3-amerikanikon-uav-me-kostos-390%20ekatommyria-ti-kanoyme-me-to-1-3-ayton-ton-chrimaton/
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Επιπροσθέτως, ερωτήματα εγείρονται από το γεγονός ότι το άνω ποσό 

πρόκειται να δοθεί για την αγορά τριών μη επανδρωμένων αεροσκαφών 

τύπου «MQ-9», χωρίς να αποσαφηνίζεται αν στο κόστος αγοράς 

συμπεριλαμβάνεται και ο πλήρης εξοπλισμός αυτών. 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτάται  ο Υπουργός: 

1) Έχετε εκπονήσει κάποια οικονομική έκθεση που να υπολογίζει το 

κόστος ανάθεσης  μελέτης και κατασκευής  ελληνικών μη 

επανδρωμένων αεροσκαφών από την  ΕΑΒ, σε συνεργασία με τα 

ελληνικά πανεπιστήμια; 

2)  Τα φερόμενα  προς αγορά αμερικάνικα μη επανδρωμένα 

αεροσκάφη πρόκειται για περιέλθουν στην κυριότητα των Ενόπλων 

Δυνάμεων ή θα αποτελούν αντικείμενο χρησιδανείου; 

3)  Για ποιο λόγο δεν επενδύετε στην ελληνική αμυντική βιομηχανία, 

προκειμένου αυτή να εξοπλίζει εξ ολοκλήρου τις ελληνικές Ένοπλες 

Δυνάμεις; 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                             Αντώνιος Μυλωνάκης 




